
 

 
ZÁPIS 

z kolegia děkana FCHI konaného dne 31. května 2011 
 
 
Přítomni:  prof. Labík, prof. Urbanová, doc. Chuchvalec, prof. Urban, doc. Grosová, 

doc. Hofmann, prof. Procházka, doc. Turzík, prof. Schreiber, Ing. Fišer, 
doc. Jahoda, prof. Matějka, Ing. Klaudisová 

 
1/ Děkan prof. Labík: 
 

z KR 

 Nová kolektivní smlouva, schvalování 31. 5. 2010, bez problénů. 

 Hrozí posunutí oprav BI + BII – možnost odvolání firmy k UOHS 
 Kontrola výstupů v RIV. Kontrola případných chyb v letošních záznamech, které 

zjistila Rada pro výzkum, vývoj a inovace, proběhne během 2 týdnů od 1. 7. 2011.  

Za fakultu koordinátor - Ing. Štěpán Hovorka. Vedoucí ústavů pošlou Š. Hovorkovi, 

v kopii proděkance, jméno pracovníka, který důsledně provede v tomto období 

kontrolu na každém ústavu. TERMÍN nahlášení: 6. 6. 2011 
 Rektorem ČVUT Byla navržena schůzka za účelem prohloubení spolupráce s ČVUT – 

vedení VŠCHT žádá o zaslaní slíbených dokumentů k tomuto tématu  

 Nutné „omlazení“ Katedry společenských věd, která spadá pod prorektora 
pro pedagogiku, jinak ohrožení akreditace, zájemci o pedagogiku  

 Děkan poděkoval prof. Procházkovi (ústav 445) za organizaci a propagaci fakulty 
na konferenci ICASSP 2011  

 Schůzka se zástupci kriminalistického ústavu, 10. 6. 2011 za fakultu se účastní 
doc. Setnička 

 
KD 

 V nové výzvě OPPA se fakulta zaměří na doktorské studijní programy, proděkan 
doc. Jahoda svolá schůzku koordinátorů: prof. Urban, prof Volka (402), doc. Dohnal 
(403), doc. Přibyl (409), doc. Janovská (413), doc. Kadeřábková, Ing. Botek (437), 
doc. Vrňata (444), Ing. Mareš (445), proděkanka prof. Urbanová 

 Zhodnocení pracovního semináře z 27. 5. v konferenčním centru Sázava na kolejích 
Jižního města, program – zavedení systému hodnocení akademických pracovníků. 
Účast vedoucí ústavu, zástupce akad. senátu, děkan, proděkani a tajemník  

 Nejasnost okolo přihlášení nejlepší dizertační práce pro ocenění cenou Nadace 
Preciosa – práci RNDr. Ing. Pavla Řezanky, Ph.D., který obhájil 21. 10. 2010 práci 
na téma „Vliv kovových nanočástic na interakce v roztocích a na površích" – paní 
proděkanka prof. Urbanová zjistí na schůzce proděkanů 

 Požadavek na vypsání výběrových řízení na pozice 
Docent  - Ústavy 402, 403 a 409  -  říjen 
Odborný asistent - Ústav 437 - říjen 
Asistent  - Ústav 445 - říjen 

 V rámci rekonstrukce posluchárny A21 budou nejnutnější náklady uhrazeny z rezervy 
děkanátu 



 
2/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 
 

 DSP. Vzhledem k novému systému udělování dalších doktorských stipendií k počátku 

kalendářního roku, nikoli akademického, a taky proto, že se do kritéria počítají 

výsledky včetně prázdni, posunujeme odevzdání výroční zprávy na 21. srpen 2011.  

Bez bezchybného odevzdání výročního hodnocení nebude student zapsán do dalšího 

ročníku DS.  Podklady pro přípravu zpráv budou aktualizovány na webu během 

června.  Proděkanka rozešle zprávu studentům DSP. 

 Nostrifikace pro přijímací řízení do DSP. Prorektoři a Ing. Opatová měli schůzku, byl 

vytvořen materiál, který byl dán k vyjádření právničce Janě Mittnerové. 

 Akce.  Přehled  seminářů Technologického centra na  http://www.vedetvic.cz/  

(kolegiu k posouzení  těchto akcí př.: 2/6 Jak efektivně hospodařit s časem, abyste 

zvládali plnění Vašich povinností a zároveň nežili ve stresu, ale cítili vnitřní 

uspokojení, cena 1650 Kč bez DPH, vede Marek Vich, který „koučoval“ víc než 300 

lidí). 

Na http://www.czelo.cz/, výzva Peple z 16.3., síť Marie Curie, uzávěrka 6. září 2011. 

 Soutěž Česká hlava.  O cenu Doctorandus se bude ucházet ing. Ončák z 402. Lhůta 

podání přihlášek do 30. června 2011. 

 
3/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 Informoval o přípravě projektu OPPA zaměřeného na doktorské studium. 

 Požádal o návrhy na dvě laboratorní úlohy pro středoškolské studenty v rámci Letní 
školy. 

 Kolegium děkana se shodlo na termínech SZZ v bakalářském studiu ve dnech 1. a 2. 
září 2011.  
 

4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan prof. Matějka:  
 

 Ústavy fakulty jsou žádány, aby dodávaly aktuality na titulní webovou stránku fakulty. 

 

5/ Různé 

 

Prof. Urban -  informoval o přípravě konference na rok 2012 – srpen, září 

The 22nd International Conference on High Resolution Molecular Spectroscopy 

http://www.chem.uni-wuppertal.de/conference/ 

 
 
 

Termín příštího zasedání kolegia děkana bude 21. června 2011. 
 
 
        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
               děkan 

http://www.vedetvic.cz/
http://www.czelo.cz/
http://www.chem.uni-wuppertal.de/conference/

